
Beste	leden,
	
Nog	even	en	dan	leven	wij	alweer	in	2024!	Het	afgelopen	jaar	is	er	weer	veel	gebeurd	op
bestuurlijk	gebied,	hierover	hebben	wij	jullie	in	kennis	gesteld	via	onze	nieuwsbrieven.
Op	de	valreep	van	het	oude	jaar,	willen	wij	het	volgende	met	jullie	delen.
	
Geslaagde	Kerstdrive
Op	16	december	vond	onze	traditionele	kerstdrive	plaats	voor	alle	dagdelen.	Marion,	die
jarenlang	onze	gastvrouw	was	in	Geesterhage	en	Marja,	fêteerden	ons	op	een	heerlijk	chocolaatje
bij	de	koffie/thee,	als	bedankje	voor	de	fijne	samenwerking.	
	
55	paren,	verdeeld	over	4	lijnen,	streden	om	de	eer.	De	koppels	met	de	beste	vorm	van	de	dag
waren:
A-lijn						Peter	van	Montfoort	en	Andre	Lesmeister													62,19%
B-lijn						Rita	en	Wilco	Straus																																																			58,04%
C-lijn						Peter	Over	en	Elly	Bart																																															60,07%
D-lijn						Suus	Scholtheis	en	Erna	Buxtorff																												61,38%
	
	
Tijdens	de	kerstdrive	kon	er	ook	gedoneerd	worden	aan	de	Stichting	Gulukids,	ten	behoeve	van
onze	nieuwe	kid	Jonathan.	In	totaal	werd	een	bedrag	van	€404,09	opgehaald.	Namens	de
stichting	Gulukids	hartelijk	dank!
Rits,	Wilco,	Henk	en	George	ontvingen	een	flesje	met	inhoud	als	bedankje	voor	het	organiseren
van	de	drive.
Wij	kijken	terug	op	een	geslaagde	middag	en	zien	uit	naar	de	volgende	editie!
	
Verhuizing	naar	De	Bloemen
Nog	een	paar	nachtjes	slapen,	wat	oliebollen	en	paar	slokjes	champagne	en	dan	verhuizen	de
dinsdag-,	woensdag-	en	donderdagavond	naar	ons	nieuwe	onderkomen	in	sporthal	De	Bloemen,
De	Bloemen	71,	Castricum.
Deze	week	is	de	bridgelocatie	voorzien	van	een	nieuw	systeemplafond	met	een	veel	betere
geluidsabsorptie	en	verlichting.	Ook	zijn	nieuwe	stoelen	aangeschaft.		
Wij	hebben	voldoende	materialen	en	computers	voor	twee	locaties.	Onze	dupliceermachine	zal
voorlopig	op	beide	locaties	gebruikt	worden.	Geprobeerd	wordt	om	op	de	maandagmiddag	ook
voor	de	donderdagmiddag	te	dupliceren,	zodat	het	apparaat	wekelijks	maar	twee	keer	verplaatst
hoeft	te	worden.	Wij	zoeken	hiervoor	nog	een	aantal	(vaste)	vrijwilligers,	graag	opgeven	bij	Henk
de	Vries.	
	
De	maandagmiddag	en	donderdagmiddag	blijven	vooralsnog	spelen	in	Geesterhage.

	
Spelregels	Sporthal	De	Bloemen
Bij	binnenkomst	kun	je	koffie	of	thee	meenemen	naar	de	zaal.	Daarna	komt	het	personeel	langs
om	jouw	bestelling	op	te	nemen.	Op	dinsdag	om	20:45	en	21:45	uur	en	eventueel	nog	een	derde
keer.	Op	woensdag	20:30	en	21:30	uur,	op	donderdag	20:45	en	21:45	uur.	We	gaan	zien	hoe	dat
loopt	en	we	kunnen	eventueel	aanpassen.	Consumpties	zijn	niet	verplicht.	Wel	graag	lege	kopjes
en	glazen	op	de	tafel	aan	de	zijkant	zetten.	Alles	wordt	genoteerd	op	het	barbonnetje	(zelf	of	door
het	personeel)	en	aan	het	eind	van	de	avond	kun	je	afrekenen.
Bijzonder	detail,	Marja	verhuist	mee	naar	De	Bloemen.
	
De	verwarming	en	airco	worden	geregeld	door	personeel	van	De	Bloemen.	Het	is	niet	de
bedoeling	dat	die	daarover	benaderd	worden,	dat	gaat	via	een	bestuurslid	of	de	wedstrijdleider.
Ramen,	deuren	en	gordijnen	open	of	dicht	wordt	bepaald	door	een	bestuurslid	of	anders	door	de
wedstrijdleider,	niet	door	individuele	leden.

	
Externe	competities
Bricas	timmert	dit	seizoen	aardig	aan	de	weg.	In	het	NBB	bekertoernooi,	waaraan	Bricas	voor	het
eerst	deelneemt,	werd	op	10	december	verrassend	gewonnen	van	het	Rotterdamse	De	Lombard	2.
Het	lot	heeft	ons	sterrenteam	voor	de	tweede	ronde	op	3	maart	gekoppeld	aan	Langedijker	B.C.,
met	George	Schipper	en	Jan	de	Winter	in	de	geledingen.Toeschouwers	voor	deze	derby	om	het
kampioenschap	van	Noord-Holland	zijn	welkom.
Ons	Hoofdklassebekerteam	speelt	op	26	januari	tegen	het	Amsterdamse	ENPS	Quibus	2.

In	de	externe	viertallencompetitie	draaien	Bricas	1	en	Bricas	2	goed	mee	in	de	2e	divisie.	Het
district	organiseert	dit	seizoen	alleen	de	hoofdklasse,	bestaande	uit	10	teams,	waarvan	5	van
Bricas.	Na	3	wedstrijden	wordt	deze	competitie	vooralsnog	gekenmerkt	door
broeder/zustermoord	tussen	de	Bricas	teams,	gelukkig	zijn	er	nog	6	wedstrijden	te	gaan.
	
Contributie
Zoals	ook	gemeld	in	de	Algemene	Ledenvergadering,	is	dit	het	laatste	jaar	waarin	de	contributie
gespreid	wordt	geïnd.	Vanaf	2024	wordt	Bricas	belastingplichtig.	De	leden	die	voor	dit
bridgeseizoen	(2023-2024)	nog	niet	betaald	hebben	ontvangen	in	januari	bericht	van	onze
penningmeester,	dan	wel	wordt	hun	contributie	geïnd	via	automatische	incasso.
	
En	wat	ook	niet	onvermeld	mag	blijven
Gisteren	werd	Wilco	Straus	in	het	zonnetje	gezet	in	verband	met	zijn	jarenlange	inzet	voor	onze
vereniging	in	het	algemeen	en	de	donderdagavond	in	het	bijzonder.	Wilco	is	toegetreden	tot	het
illustere	gezelschap	van	Leden	van	Verdienste.	Een	waardebon	en	iets	lekkers	vielen	hem	ten
deel.	
	
Namens	de	TC	wensen	wij	alle	leden	en	hun	familie	een	gezond	en	bovenal	sportief	2024	toe.
	
Frank
Gert-Jan
George
Peter

Is	deze	e-mail	niet	goed	leesbaar?	Klik	hier	voor	de	webversie.

Einde	jaar	-	Nieuwe	locatie	en	meer

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.
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